
Or.V.0062- 73 / 08

Protokół Nr 73/08
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 17 stycznia 2008 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III kadencji, w dniu 17 stycznia
2008  roku,  o  godz.  1200  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Podpisanie  umowy  z  Gminą  Czarna  Białostocka  w  sprawie  przekazania
dotacji  celowej  przez  gminę  na  pokrycie  50%  kosztów  opracowania
dokumentacji  na przebudowę drogi  powiatowej  Czarna Wieś Kościelna –
Klimki – Wólka Ratowiecka – Ruda Rzeczka.

3. Podpisanie  informacji  do  Ministerstwa  Transportu  o  przebiegu  realizacji
zadania „przebudowa ulicy Białostockiej w Grabówce”.

4. Podpisanie  porozumienia  z  Gminą  Łapy  w  sprawie  przekazania  między
zarządcami dróg zarządzania drogami powiatowymi o nr  2349B,  2347B,
1525B.

5. Udzielenie odpowiedzi na pismo Burmistrza Łap w sprawie remontu drogi
powiatowej nr 1528B i miejsc postojowych  w Płonce Kościelnej.

6. Udzielenie odpowiedzi na pismo Sołtysa wsi Kopisk w sprawie opracowania
dokumentacji  projektowej  na  przebudowę  drogi  powiatowej  Chraboły  –
Kopisk.

7. Udzielenie odpowiedzi na pismo Sołtysa wsi Nowe Aleksandrowo w sprawie
dokumentacji na niedokończony odcinek chodnika na ul. Pogodnej. 

8. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Burmistrza  Choroszczy  w  sprawie
przełożenia  drogi  powiatowej  nr  1535B dla potrzeb węzła na przecięciu
obwodnicy południowej Białegostoku.

9. Podpisanie  wniosków  do  Wojewody  Podlaskiego  o  potwierdzenie  prawa
własności do nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

10.Podpisanie  uprawomocnienia  decyzji  nr  168/07  w  sprawie  ustanowienia
trwałego zarządu wydanej w dniu 20 grudnia 2007 roku.

11.Podpisanie  uprawomocnienia  decyzji  nr  172/07  w  sprawie  wygaśnięcia
trwałego zarządu wydanej w dniu 27 grudnia 2007 roku.

12.Zapoznanie  się  z  uchwałę  nr  4120/07  Kolegium  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej  w  sprawie  rozpatrzenia  uchwały  Rady  Powiatu  nr
XIII/117/07 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na 2007
rok.



13.Zapoznanie się z decyzją nr 11/2008 o ustalenie lokalizacji inwestycji celu
publicznego polegającej na budowie budynku biurowo – administracyjnego
przy ul. Borsuczej  w Białymstoku.

14.Podpisanie  rozliczenia  przekazanych  środków  finansowych  przez  Miasto
Białystok  na  finansowanie  mieszkańców  Miasta,  będących  uczestnikami
WTZ w Ogrodniczkach.

15.Przyjęcie  sprawozdania  Dyrektora  PCPR  z  dokonanych  umorzeń  i
należności oraz ulg w II półroczu 2007 r.

16.Zapoznanie się z pismem Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie
dodatkowych środków na działalność Miejskiego Zespołu ds. Orzekania o
Niepełnosprawności.

17.Akceptacja harmonogramów dotyczących projektów drogowych składanych
o dofinansowanie w ramach RPO WP.

18.Zapoznanie się z warunkami udzielenia dotacji  przez Narodowy Fundusz
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na termomodernizację budynków
użyteczności  publicznej  w  ramach  POIiŚ.  Podjęcie  decyzji  w  sprawie
przygotowania się do opracowania wniosku.

19.Omówienie  zaawansowania  wdrażania  projektu  Targów  Turystycznych
realizowanego w ramach inicjatywy wspólnotowej INTER - REG.

20.Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Centrum  Edukacji  w  Supraślu  w  sprawie
przyznania środków finansowych na remont internatu.

21.Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się z  treścią
protokołu nr 73/08 z dnia 10 stycznia 2008 roku, przyjęli go jednogłośnie, bez
uwag.

Ad. 2

Podpisanie  umowy  z  Gminą  Czarna  Białostocka  w  sprawie
przekazania  dotacji  celowej  przez  gminę  na  pokrycie  50%  kosztów
opracowania  dokumentacji  na  przebudowę  drogi  powiatowej  Czarna
Wieś Kościelna – Klimki – Wólka Ratowiecka – Ruda Rzeczka.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
zebranych  z  projektem  umowy  z  Gminą  Czarna  Białostocka  w  sprawie
przekazania dotacji celowej przez gminę na pokrycie 50% kosztów opracowania
dokumentacji na przebudowę drogi powiatowej Czarna Wieś Kościelna – Klimki –
Wólka Ratowiecka – Ruda Rzeczka /zał. nr 2/.

Wyjaśnienia  dotyczące  powyższej  kwestii,  przedłożyła  Pani  Elżbieta
Jasińska – Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.    

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
przedłożoną  umowę,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława
Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego
– Wicestarostę Powiatu Białostockiego, przy kontrasygnacie Pani Marii
Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 3/.
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Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 3

Podpisanie  informacji  do  Ministerstwa  Transportu  o  przebiegu
realizacji zadania „przebudowa ulicy Białostockiej w Grabówce”.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  przedstawił
Członkom Zarządu konieczność podpisania informacji do Ministerstwa Transportu
o przebiegu realizacji zadania „przebudowa ulicy Białostockiej w Grabówce” /zał.
nr 4/.

 Pani Elżbieta Jasińska– Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku,  przedłożyła wyjaśnienia dotyczące ww. kwestii  „w ubiegłym roku
Powiat  Białostocki  otrzymał  dotację  z  Ministerstwa  Finansów  na  kontynuację
robót  na  ulicy  Białostockiej  w  Grabówce,  gmina  Supraśl.  Inwestycja  została
zrealizowana  i  konsekwencją  tego  złożenie  informacji  do  Ministerstwa  o
wykorzystaniu środków finansowych.”  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
informację, upoważniając do jej podpisania Pana Adama Kamińskiego –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
Borodziuk – Skarbnika Powiatu Białostockiego /zał. nr 5/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 4
Podpisanie  porozumienia  z  Gminą  Łapy  w  sprawie  przekazania

między zarządcami dróg zarządzania drogami powiatowymi o nr 2349B,
2347B, 1525B.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński  zapoznał
zebranych  z  projektem  porozumienia  z  Gminą  Łapy  w  sprawie  przekazania
między zarządcami dróg zarządzania drogami powiatowymi o nr 2349B, 2347B,
1525B /zał. nr 6/.

Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Pani
Elżbieta Jasińska, przedłożyła wyjaśnienia dotyczące ww. kwestii „Porozumienie
jest  konsekwencją  wcześniejszych  ustaleń,  że  Gmina  Łapy  będzie  składać
wniosek o dofinansowanie w ramach RPO WP na ulicę Grzybową w Łapach i na
drogę Łapy Szołajdy – Łapy Dębowina aż do Gąsówki Starej. Jest to przekazanie
zarządzaniem drogami.” 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  porozumienia,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława
Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego
– Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 7/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 5
Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Burmistrza  Łap  w  sprawie

remontu  drogi  powiatowej  nr  1528B i  miejsc  postojowych  w Płonce
Kościelnej.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński  zapoznał

3



zebranych projektem odpowiedzi na pismo Burmistrza Łap w sprawie remontu
drogi powiatowej nr 1528B i miejsc w Płonce Kościelnej /zał. nr 8/.

Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku   –  Pani
Elżbieta  Jasińska,  przedstawiła  zebranym szczegóły  ww.  sprawy „Przedmiotem
obrad Zarządu Powiatu Białostockiego na posiedzeniu w dniu 10 stycznia 2007
roku,  było  pismo  Burmistrza  Łap  w  sprawie  podjęcia  działań  w  celu
wyremontowania odcinka drogi powiatowej na wysokości skrzyżowania z drogą
wojewódzką w miejscowości Płonka Kościelna. Nie jest to długi odcinek około 200
metrów. Z tym, że obowiązki względem tej drogi posiada zarówno Powiat, Gmina
jak i Województwo. Z ustaleń z ww. posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego,
wynika,  że  Powiat  gotowy  jest  do  podjęcia  działań  na  ww.  odcinku,  stąd
przedłożona została ww. propozycja odpowiedzi.” 

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 9/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 6
Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Sołtysa  wsi  Kopisk  w  sprawie

opracowania  dokumentacji  projektowej  na  przebudowę  drogi
powiatowej Chraboły – Kopisk.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński  przedstawił
zebranym projekt odpowiedzi na pismo Sołtysa wsi Kopisk w sprawie opracowania
dokumentacji  projektowej  na  przebudowę  drogi  powiatowej  Chraboły  –  Kopisk
/zał. nr 10/. 

Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku, przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie „z uwagi na to, że Zarząd
postanowił  przeprowadzić  rozmowy z Wójtem Gminy Dobrzyniewo Kościelne o
ewentualnym  współfinansowaniu  dokumentacji  dotyczącej  dróg  Chraboły  –
Kopisk,  oraz  w  Nowym  Aleksandrowie,  przedłożono  krótką  informację  na  ten
temat skierowaną do Sołtysa wsi Kopisk, aby zachowane zostały wszelkie terminy
obowiązujące w kwestii udzielenia odpowiedzi.”  

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 11/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 7
Udzielenie odpowiedzi na pismo Sołtysa wsi Nowe Aleksandrowo w

sprawie  dokumentacji  na  niedokończony  odcinek  chodnika  na  ul.
Pogodnej. 

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
Członkom  Zarządu  propozycję  odpowiedzi  na  pismo  Sołtysa  wsi  Nowe
Aleksandrowo w sprawie dokumentacji na niedokończony odcinek chodnika na ul.
Pogodnej /zał. nr 12/. 

Wyjaśnienia  dotyczące  ww.  kwestii,  przedłożyła  Pani  Elżbieta  Jasińska  –
Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.
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Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
przedłożoną  propozycję  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania
Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr
13/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 8

Udzielenie odpowiedzi na pismo Burmistrza Choroszczy w sprawie
przełożenia drogi powiatowej nr 1535B dla potrzeb węzła na przecięciu
obwodnicy południowej Białegostoku.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
zebranych z propozycją odpowiedzi  na pismo Burmistrza Chroszczy w sprawie
przełożenia  drogi  powiatowej  nr  1535B  dla  potrzeb  węzła  na  przecięciu
obwodnicy południowej Białegostoku /zał. nr 14/

Szczegóły  dotyczące  ww.  sprawy  przedstawiła  Zastępca  Dyrektora
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku – Pani Elżbieta Jasińska.

Pan  Ireneusz  Ordziejewski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
zgłosił propozycję zmian dotyczące treści ww. odpowiedzi.

Pan Adam Kamiński  – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, zauważył, że
zmiany zgłoszone przez Pana Ireneusza Ordziejewskiego są trafne.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  przekazał  ww.  pismo  do
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, celem naniesienia zmian.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 9
Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie

prawa własności do nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą  o  podpisanie  wniosków  do  Wojewody  Podlaskiego  o  wznowienie
postępowania w przedmiocie nabycia własności,  w stosunku do nieruchomości
stanowiących drogi powiatowe:

 położoną  na  terenie  gminy  Zabłudów,  obręb  Zabłudów,  działka  nr  207  o
powierzchni 0,2593 ha; 

 położoną na terenie gminy Czarna Białostocka, obręb Zdroje, działka nr 90/2 o
powierzchni 0,2945 ha,

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą o podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie prawa
własności na rzecz Powiatu Białostockiego, w stosunku do nieruchomości zajętych
pod drogi powiatowe:

 położoną na terenie gminy Zabłudów, obręb Folwarki Wielkie, działka nr 411/1 o
powierzchni 0,0123 ha; 

 położoną na terenie gminy Zabłudów, obręb Folwarki Wielkie, działka nr 470/1 o
powierzchni 0,0147 ha,
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 położoną na terenie gminy Zabłudów, obręb Folwarki Wielkie, działka nr 102/5 o
powierzchni 0,0582 ha;

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych  wniosków,  upoważniając  do  ich  podpisania  Pana
Ireneusza  Ordziejewskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego
oraz  Pana  Jarosława  Wądołowskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 15 -19/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 10
Podpisanie  uprawomocnienia  decyzji  nr  168/07  w  sprawie

ustanowienia trwałego zarządu wydanej w dniu 20 grudnia 2007 roku.

Pan Adam Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu Białostockiego,  przypomniał
zebranym,  iż  na  posiedzeniu  Zarządu  w  dniu  20  grudnia  2007  roku  podjęto
Decyzję  nr  168/07  ZPB  w  sprawie  ustanowienia  trwałego  zarządu  na  rzecz
Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach nieruchomości gruntowych, położonych
przy ulicy Bagno w Łapach, oznaczonych w ewidencji jako działki nr: 1088/6 o
powierzchni 0,0739 ha, 1094/1 o powierzchni 0,0027 ha i 1094/6 o powierzchni
0,0064 ha, stanowiących własność Powiatu Białostockiego. Wicestarosta Powiatu
Białostockiego,  poinformował,  że  obecnie  Wydział  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości wystąpił z prośbą o podpisanie uprawomocnienia się ww. decyzji. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania  uprawomocnienia  decyzji  Pana Wiesława Pusza  –  Starostę
Powiatu Białostockiego /zał. nr 20/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 

Ad. 11
Podpisanie  uprawomocnienia  decyzji  nr  172/07  w  sprawie

wygaśnięcia trwałego zarządu wydanej w dniu 27 grudnia 2007 roku.

Pan Adam Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu Białostockiego,  przypomniał
zebranym,  iż  na  posiedzeniu  Zarządu  w  dniu  27  grudnia  2007  roku  podjęto
Decyzję  nr  172/07  ZPB  w  sprawie  wygaśnięcia  trwałego  zarządu  do
nieruchomości zabudowanej położonej w Łapach przy ul. Głównej 50, oznaczonej
numerem geodezyjnym 1256 o powierzchni 0,2292 ha, ustanowionego na rzecz
Zespołu  Szkół  Mechanicznych  w  Łapach.  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,
poinformował, że obecnie Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił z
prośbą o podpisanie uprawomocnienia się ww. decyzji. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania  uprawomocnienia  decyzji  Pana Wiesława Pusza  –  Starostę
Powiatu Białostockiego /zał. nr 21/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 

Ad. 12
Zapoznanie się z uchwałę nr 4120/07 Kolegium Regionalnej Izby

Obrachunkowej  w  sprawie  rozpatrzenia  uchwały  Rady  Powiatu  nr
XIII/117/07 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na 2007
rok.
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Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał
zebranych z uchwałą nr  4120/07 Kolegium Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w
sprawie rozpatrzenia uchwały Rady Powiatu nr  XIII/117/07 w sprawie zmian w
budżecie Powiatu Białostockiego na 2007 rok /zał. nr 22/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  przedłożyła
wyjaśnienia  w  tej  sprawie  „wskazano  tu  uchybienia  formalne,  nie  trzeba  tu
podejmować żadnej uchwały w tym względzie.”

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. uchwałą.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 13
Zapoznanie  się  z  decyzją  nr  11/2008  o  ustalenie  lokalizacji

inwestycji celu publicznego polegającej na budowie budynku biurowo –
administracyjnego przy ul. Borsuczej  w Białymstoku.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
Członków Zarządu z  decyzją nr  11/2008 o  ustaleniu  lokalizacji  inwestycji  celu
publicznego polegające na budowie budynku biurowo – administracyjnego przy
ulicy Borsuczej w Białymstoku /zał. nr 23/.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego omówili zagadnienia związane
z ww. tematem.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. decyzją.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Pani Annie Szczepańskiej –
Sekretarz Powiatu Białostockiego.

Ad. 14
Podpisanie  rozliczenia  przekazanych środków finansowych przez

Miasto  Białystok  na  finansowanie  mieszkańców  Miasta,  będących
uczestnikami WTZ w Ogrodniczkach.

Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński, poinformował
zebranych o potrzebie podpisania rozliczenia przekazanych środków finansowych
przez  Miasto  Białystok  na  finansowanie  mieszkańców  Miasta,  będących
uczestnikami WTZ w Ogrodniczkach /zał. nr 23 – 24/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku  wyjaśniła  „w  związku  z  podpisanym  porozumieniem
pomiędzy Powiatem Białostockim a Prezydentem Miasta Białegostoku w sprawie
pokrywania w 2007 roku, kosztów rehabilitacji uczestników Terapii Zajęciowej w
Ogrodniczkach pochodzących z terenu Miasta Białegostoku w części nie objętej
dofinansowaniem PFRON. Zgodnie z tym porozumieniem był określony załącznik
nr   jako  rozliczenie  środków przekazanych  przez  Miasto  Białystok.  Zgodnie  z
ustaleniami zawartymi w porozumieniu ww. rozliczenie należy przedłożyć do 31
stycznia 2008 roku.  Jako,  że wcześniej  nie wpłynęły rozliczenia wykorzystania
ww. dotacji przez START odpowiednie dokumenty do podpisania przedkładane są
dopiero teraz.”   

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie,  zaakceptował ww.,
rozliczenie,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława Pusza  –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
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Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 25/.  Do podpisania
pisma  przewodniego  do  ww.  rozliczenia,  upoważniono  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 26/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 15
Przyjęcie sprawozdania Dyrektora PCPR z dokonanych umorzeń i

należności oraz ulg w II półroczu 2007 r.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński  zapoznał
zebranych ze sprawozdaniem Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
z dokonanych umorzeń i należności oraz ulg w II półroczu 2007 roku /zał. nr 27/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w  Białymstoku,  przybliżyła  szczegóły  dotyczące  ww.  sprawy.  Łącznie
kwota  umorzeń  za  II  półrocze  2007  roku  wyniosła  5 666,  18  złotych,  odsetki
685,40 złotych. Umorzenia odnoszą się do czterech spraw. Jedna z nich dotyczyła
działalności  opiekuńczo – wychowawczej,  kolejne płatności  za pobyt dziecka w
rodzinie  zastępczej  bądź  w  placówce,  w  tych  trzech  przypadkach  zgodnie  z
Uchwałą Rady Powiatu Białostockiego nr XL/360/2006 umorzeń dokonał Dyrektor
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku. W czwartym przypadku
umorzenia dokonał Starosta Powiatu Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  przyjął  ww.
sprawozdanie.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 16
Zapoznanie się  z  pismem Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w

sprawie  dodatkowych  środków na  działalność  Miejskiego  Zespołu  ds.
Orzekania o Niepełnosprawności.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
pismem Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie dodatkowych środków na
działalność Miejskiego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności /zał. nr 28/.

Wyjaśnienia  dotyczące  ww.  sprawy  przedłożyła  Pani  Elżbieta  Anna
Turczewska –  Dyrektor  Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w Białymstoku
„Wojewoda informuje w piśmie, ze w roku 2008 jest  o 60 000 złotych dotacji
więcej  na  funkcjonowanie  Miejskiego  Zespołu  ds.  Orzekania  o
Niepełnosprawności.  Co  jednak  nie  satysfakcjonuje  Urzędu  Miejskiego  w
Białymstoku. Urząd Miejski określił wydatki na 2008 rok mają wynieść 451 700
złotych, dotacja od Wojewody ma wynieść 420 000 złotych czyli Miasto Białystok
do  funkcjonowania  ww.  zespołu  Miasto  musi  dokładać  z  własnych  środków
331 700  złotych.  Jako,  że  25%  orzeczeń  wydawanych  przez  zespół  dotyczy
mieszkańców,  Miasto  zwróciło  się  z  wnioskiem  do  Powiatu  o  dofinansowanie
działalności ww. zespołu w wysokości 82 925 złotych.”

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła, że nie
widzi  podstaw  dla,  których  Powiat  Białostocki  musiałby  ze  swego  budżetu
finansować zadania z zakresu administracji rządowej wykonywanej przez Miasto
Białystok na podstawie decyzji Wojewody Podlaskiego.
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Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zaproponował  by
zwrócić się z pismem do Urzędu Miasta Białegostoku w ww. sprawie, z prośbą o
dokonania analizy kosztów funkcjonowania ww. zespołu. 

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem
zwrócił  się  z  wnioskiem do Dyrektora  Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, o przygotowanie propozycji pisma do Urzędu
Miasta w Białymstoku w ww. sprawie.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 17
Akceptacja  harmonogramów  dotyczących  projektów  drogowych

składanych o dofinansowanie w ramach RPO WP.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,  poinformował
zebranych o potrzebie zaakceptowania harmonogramów dotyczących projektów
drogowych składanych o dofinansowanie w ramach RPO WP.

Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku  przedłożyła  wyjaśnienia  w  ww.  kwestii  „sprawa  dotyczy
harmonogramu wydatkowania środków na zadania drogowe w ramach RPO WP,
ale wykonywane w roku 2008 ze środków Powiatu i środków przeznaczonych na
te cele przez Gminy. Z ostatnich ustaleń wynika, że rozpoczynamy i kończymy w
roku  2008  zadanie  z  projektu  południowo  –  wschodniego  przebudowa  drogi
powiatowej  Grabówka  –  Zielona  –  Cisna  –  Ogrodniczki,  przejście  przez
miejscowość  Ogrodniczki,  kwota  około  1 400 000  złotych.  700 000  złotych
otrzymujemy  do  Burmistrza  Supraśla,  700 000  złotych  dokłada  Starostwo
Powiatowe.  Druga  inwestycja  dotyczy  projektu  południowo  –  zachodniego
odcinek ulicy Jurowieckiej w Wasilkowie. Inwestycja szacowana na kwotę 800 000
złotych,  przy  czym 400 000 złotych  pochodzi  z  budżetu  Gminy Wasilków,  zaś
drugie 400 000 złotych z budżetu Starostwa Powiatowego. Te dwie inwestycje
byłyby realizowane w kwietniu  2008 roku,  ich  zakończenie  przewiduje  się  na
przełomie  czerwca  lipca  2008  roku.  Umowy  związane  z  ww.  inwestycjami
zawierałoby  klauzule,  że  w  przypadku  otrzymania  z  Europejskiego  Funduszu
Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  RPO,  środki  wynikające  z  rozliczeń  które
powinny  być  zwrócone  do  Gmin,  zostaną  zwrócone  bądź  oddzielną  umową
zostanę przeznaczone na inne zadanie.”

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego wyjaśnił zebranym, że
ww. projektów dotyczą wymagania według, których od momentu rozstrzygnięcia
konkursu i wyboru projektu, w ciągu pół roku należy rozpocząć inwestycję. Wyżej
przedstawiona  sytuacja  zapewnia  rozpoczęcie  dwóch  zgłaszanych  projektów.
Poinformował jednocześnie, że istnieje ryzyko nie otrzymania dofinansowania.

Pani Elżbieta Jasińska – Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku, przedstawiła zebranym propozycję, by oprócz dwóch ww. inwestycji
rozpocząć jeszcze inwestycję przebudowa drogi powiatowej Juchnowiec – Stacja
Lewickie na kwotę 1 000 000 złotych, ale pod warunkiem podpisania umowy z
Gminą Juchnowiec Kościelny.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, poinformowała o
tym, iż kwota 500 000 złotych na ww. inwestycję jest już zapisana w budżecie
Gminy, zaś cała inwestycja to koszt około 2 500 000 złotych. Powiat do ww. kwoty
dofinansowania, ze swoich środków dołoży kolejne 500 000 złotych i rozpocznie
ww.  inwestycję  w  czwartym  kwartale  2008  roku,  zaś  w  roku  2009  będzie
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kontynuować ww. inwestycję z własnych środków Powiatu oraz z tego co uda się
otrzymać w ramach dofinansowania z RPO WP. Wyjaśniła, że umowa na realizację
tego  zadania  zostanie  podpisania  dopiero  po  otrzymaniu  dofinansowania  w
ramach RPO WP. Wyjaśniła, że na te trzy zadania Powiat będzie musiał wydać
3 200 000 złotych z czego 1 600 000 stanowić będzie dofinansowanie z Gmin, zaś
1 600 000 to  wkład  własny  Powiatu.  W chwili  obecnej  w budżecie  na  ten cel
przeznaczone jest 249 000 złotych, w przypadku wyrażenia zgody przez Zarząd
na realizowanie ww. trzech inwestycji należało będzie dokonać zmian w budżecie
Powiatu Białostockiego na 2008 rok. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  po  przeanalizowaniu  ww.
harmonogramu,  zaakceptował  propozycję  przedstawioną  przez
Skarbnika  Powiatu  Białostockiego  oraz  Zastępcę  Dyrektora
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 18
Zapoznanie  się  z  warunkami  udzielenia  dotacji  przez  Narodowy

Fundusz  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  na
termomodernizację budynków użyteczności publicznej w ramach POIiŚ.
Podjęcie decyzji w sprawie przygotowania się do opracowania wniosku.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał
zebranych  z  warunkami  udzielenia  dotacji  przez  Narodowy  Fundusz  Ochrony
Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  na  termomodernizację  budynku  użyteczności
publicznej  w ramach POIiŚ /zał.  nr  29/.  Wyjaśnił,  że „są trzy istotne elementy
dotyczące ww. programu: nabór ma nastąpić w czerwcu 2008 roku, minimalna
wartość projektu to 10 000 000 złotych, możliwość uzyskania pożyczki w NFOŚ
na prefinansowanie. Możliwość maksymalnej kwoty dotacji to 50%. Połowę musi
stanowić  wkład  własny.  Motywowane  jest  to  tym,  że  inwestycje  termo
modernizacyjne szybko się zwracają.”

Pan  Jarosław  Wądołowski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
zauważył, iż jeśli Zarząd Powiatu Białostockiego wyrazi zgodę na przystąpienie do
ww. programu to należy jak najszybciej podjąć zadania z nim związane.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym  dwie  możliwości  przedkładania  projektu  do  ww.  dofinansowania.
Pierwszą w ramach stowarzyszenie wraz z Gminami, gdzie stowarzyszenie jest
wnioskodawcą i liderem, bądź Powiat jest liderem i na podstawie porozumienia z
Gminami  składa  wniosek.  Zapoznał  zebranych  z  potrzebami  poszczególnych
Gmin dotyczących termomodernizacji budynków użyteczności publicznej.

Pan Wiesław Pusz - Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
potrzeby Powiatu związane z inwestycjami termomodernizacyjnymi dotyczącymi
budynków użyteczności publicznej.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  poinformowała
Członków Zarządu, że po dokonaniu obliczeń wychodzi łącznie kwota 1 711 124
złotych  rezerwy  inwestycyjnej.  Ponadto  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego
poinformowała  o możliwości  wprowadzenia  do budżetu Powiatu Białostockiego
nadwyżki pochodzącej ze sprzedaży nieruchomości położonej przy ulicy Głównej
w Łapach Gminie Łapy, ale wtedy deficyt planowany z budżecie Powiatu należy
zwiększyć do 1 000 000 złotych co umożliwi  zwiększenie wydatków o 650 000
złotych z budżetu Powiatu Białostockiego na 2008 rok.
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Zarząd  Powiatu  Białostockiego  po  zapoznaniu  się  z  ww.
informacją,  zwrócił  się  z  wnioskiem  do  pracowników  Samodzielnego
Stanowiska ds.  Promocji,  Współpracy z Zagranicą i  Przedsiębiorczości
do  przygotowania  informacji  na  temat  zapotrzebowania  dyrektorów
jednostek  w  zakresie  termomodernizacji  budynków  użyteczności
publicznej,  jak  są  zaangażowane  prace  w  tym  zakresie,  jaka
dokumentacja jest przygotowana, ile pieniędzy zostało na to wydane i
jakie są jeszcze potrzeby w tym zakresie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
propozycję  Skarbnika  Powiatu  Białostockiego,  dotyczącą  zwiększenia
deficytu  budżetu  Powiatu  Białostockiego,  który  ma  zostać  pokryty  z
nadwyżki budżetowej z roku 2007. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wicestaroście  Powiatu
Białostockiego.

Ad. 19
Omówienie  zaawansowania  wdrażania  projektu  Targów

Turystycznych  realizowanego  w  ramach  inicjatywy  wspólnotowej
INTERREG.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,  poinformował
zebranych  o  potrzebie  zapoznania  się  ze  stopniem zaawansowania  wdrażania
projektu Targów Turystycznych realizowanego w ramach inicjatywy wspólnotowej
INTERREG.

Pan  Marek  Skrypko  –  Główny  Specjalista  w  Starostwie  Powiatowym  w
Białymstoku  wyjaśnił,  że  „w  umowie  podpisanej  w  ww.  kwestii  zawarty  jest
harmonogram rzeczowo – finansowy, który był omawiany na posiedzeniu Zarządu
Powiatu Białostockiego w dniu 10 stycznia 2008 roku. Wszelkie zmiany mogą być
wprowadzane dopiero aneksami do ww. umowy.”

Pani Julita Skiepko – Zastępca Naczelnika Wydziału Rolnictwa i Środowiska,
poinformowała,  że  podpisanie  umowy  zobowiązuje  do  sporządzenia
szczegółowego harmonogramu finansowego ww. imprezy.

Pan  Tomasz  Szeweluk  –  Podinspektor  w  Starostwie  Powiatowym  w
Białymstoku,  przybliżył  zebranym  szczegóły  dotyczące  leasingu  kajaków  na
potrzeby ww. targów. 

Pan  Marek  Skrypko  –  Główny  Specjalista  w  Starostwie  Powiatowym  w
Białymstoku, przedstawił zebranym szczegółowy plan wydatków.

Pani Julita Skiepko – Zastępca Naczelnika Wydziału Rolnictwa i Środowiska,
omówiła propozycje imprez towarzyszących targom.

Pan  Wacław  Muszyński  –  Dyrektor  Centrum  Edukacji  w  Supraślu,
przedstawił zebranym szczegóły dotyczące ww. imprez.

Uwagi dotyczące ww. wyjaśnień przedstawił Pan Wiesław Pusz – Starosta
Powiatu Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  zaawansowaniem
wdrażania ww. projektu.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Samodzielnemu Stanowisku
ds. Promocji Współpracy z Zagranicą i Przedsiębiorczości.

Ad. 20

11



Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Centrum  Edukacji  w  Supraślu  w
sprawie przyznania środków finansowych na remont internatu.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
pismem Dyrektora Centrum Edukacji w Supraślu w sprawie przyznania środków
finansowych na remont internatu /zał. nr 30/.

Pan Wacław Muszyński – Dyrektor Centrum Edukacji w Supraślu, wyjaśnił
zebranym „wystąpiłem z pismem o przyznanie mi środków na remont pierwszego
piętra Internatu. Ww. zadanie będzie kosztowało około 150 000 złotych. Remont
jest  niezbędny  choćby  ze  względu  na  wspomniane  targi,  które  mają  być
organizowane w Centrum Edukacji.”

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockim zaproponowała by
utworzyć  gospodarstwo  pomocnicze  przy  Centrum  Edukacji  w  Supraślu,
przedstawiła zabranym procedurę powołania takiego gospodarstwa oraz zasady
jego funkcjonowania.

Dyrektor Centrum Edukacji w Supraślu, poprosił o podjęcie decyzji w ww.
sprawie.  Wyjaśnił,  że  pieniądze  na  ww.  remont  internatu,  mogą  zostać
przesunięte  z  zaplanowanego  remontu  sanitariatów  w  budynku  warsztatów
szkolnych,  do pozyskanych w ten sposób 85 000 złotych,  dołożone by zostało
100 000 złotych z rachunku dochodów własnych. 

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zwróciła  się  z
prośbą  do  Dyrektora  Centrum  Edukacji  w  Supraślu  o  przedłożenie  wniosku  o
dokonanie właściwych zmian w budżecie Powiatu Białostockiego.

Zarząd Powiatu Białostockiego wyraził zgodę na przeprowadzenie
ww. remontu w internacie Centrum Edukacji w Supraślu i sfinansowanie
go ww. wskazany sposób.  

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Edukacji w Supraślu. 

Ad. 21

Sprawy różne.

Spraw różnych nie zgłoszono, wobec czego posiedzenie Zarządu Powiatu
Białostockiego w dniu 17 stycznia 2008 roku dobiegło końca o godzinie 1615. 

Protokołowała 

Ewa Jakiel

Podpisali
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
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